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 SZP.III.240/04/15/P - odp. 2 

Jaworzno, dnia 2015-01-21. 

 

                      Firmy ubiegające się o udzielenie zamówienia 
 
Dotyczy: przetargu nieograniczonego na: 

 „Dostawa oprogramowania  oraz sprzętu komputerowego do SP ZOZ Szpitala Wielospecjalistycznego w 
Jaworznie”     

 
 Zamawiający, zgodnie z art. 38 ustawy Prawo zamówień publicznych, odpowiada na pytania od Wykonawców: 
    
WYKONAWCA 3 
Dbając o dobro finansów publicznym zwracamy się z pytaniem, czy Zamawiający dopuści rozwiązanie działające na 
innym wewnętrznym systemie plików? KaŜdy producent macierzy dobiera wewnętrzny system plików optymalny do 
swoich rozwiązań. UmoŜliwienie zastosowania innego systemu plików pozwoli na zwiększenie konkurencyjności ofert, 
pozwalając oferentom na zaproponowanie rozwiązań spełniających wymagania Zamawiającego na korzystniejszych 
ekonomicznie warunkach. 
Odpowiedź: Zamawiający wymaga ZFS ze względu na zastosowanie w swojej infrastrukturze otwarto źródłowego 
rozwiązania wykorzystującego ten system plików. Zamawiający posiada obecnie mechanizm backupów opierający 
się o asynchroniczną replikację snapshotów ZFS z którego nie chce rezygnować, a takŜe posiada kadrę mającą 
wiedzę i doświadczenie w zakresie pracy z ZFS. 
 
WYKONAWCA 4 
W zakresie rozwiązania do monitoringu systemu Informatycznego jaka liczba stacji roboczych ma być objęta tym 
rozwiązaniem. Z SIWZ nie wynika jaka ilość jest objęta powyŜszym rozwiązaniem? 
Odpowiedź: 250 szt. 
 

WYKONAWCA 5 

„Zamawiający wymaga oprogramowania monitorującego system informatyczny. Jaka liczba urządzeń ma być 

monitorowana? Bez tej informacji nie jest moŜliwe przygotowanie oferty” 

Odpowiedź: 250 szt. 
 

WYKONAWCA 6 

Załącznik nr 3 do SIWZ – Opis przedmiotu zamówienia, Punkt 4 – Karta HBA SAS 2 szt 
Pyt. 1 Czy Zamawiający dopuści kartę ze złączem PCI-E 2,0x8.  
Uzasadnienie: Nie ma na rynku karty HBA SAS ze złączem PCI-E 3.0x8, która byłaby kompatybilna z dostarczanym 
storage serwerem. 
Odpowiedź: Wyspecyfikowana przez Zamawiającego karta HBA nie jest elementem serwera storage. Stanowi 
rozszerzenie serwera działającego obecnie u Zamawiającego. To samo tyczy się  wyspecyfikowanej półki dyskowej. 
 

Podpisała Z-ca Dyrektora ds. Administracyjnych – mgr Gabriela Rokitowska 
 
Publikacja strona internetowa Zamawiającego 
Otrzymują firmy zadające pytania 


